

**No. 31480**

---

**UNITED NATIONS  
(UNITED NATIONS ENVIRONMENT PROGRAMME)  
and  
ICELAND**

**Host Government Agreement regarding the arrangements for the Meeting of Experts on the Protection of the Marine Environment from Land-based Activities, Reykjavik, 6-10 March 1995 (with annexes). Signed at Nairobi and at Reykjavik on 13 January 1995**

*Authentic text: English.*

*Registered ex officio on 13 January 1995.*

---

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES  
(PROGRAMME DES NATIONS UNIES  
POUR L'ENVIRONNEMENT)  
et  
ISLANDE**

**Accord de Gouvernement-hôte relatif aux arrangements en vue de la réunion d'experts sur la protection de l'environnement marin due aux activités d'origine tellurique, devant avoir lieu à Reykjavik du 6 au 10 mars 1995 (avec annexes). Signé à Nairobi et à Reykjavik le 13 janvier 1995**

*Texte authentique : anglais.*

*Enregistré d'office le 13 janvier 1995.*

[TRADUCTION — TRANSLATION]

HOST GOVERNMENT AGREEMENT<sup>1</sup> BETWEEN THE UNITED NATIONS (UNITED NATIONS ENVIRONMENT PROGRAMME) AND THE GOVERNMENT OF ICELAND REGARDING THE ARRANGEMENTS FOR THE MEETING OF EXPERTS ON THE PROTECTION OF THE MARINE ENVIRONMENT FROM LAND-BASED ACTIVITIES, REYKJAVIK, 6-10 MARCH 1995

ACCORD<sup>1</sup> DE GOUVERNEMENT-HÔTE ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES (PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR L'ENVIRONNEMENT) ET LE GOUVERNEMENT DE L'ISLANDE RELATIF AUX ARRANGEMENTS EN VUE DE LA RÉUNION D'EXPERTS SUR LA PROTECTION DE L'ENVIRONNEMENT MARIN DUE AUX ACTIVITÉS D'ORIGINE TELLURIQUE, DEVANT AVOIR LIEU À REYKJAVIK DU 6 AU 10 MARS 1995

---

*Not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

---

*Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*

---

<sup>1</sup> Came into force on 13 January 1995 by signature.

---

<sup>1</sup> Entré en vigueur le 13 janvier 1995 par la signature.